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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 11. mája 2023 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  Ing. M. Mišovec, P. Toman 
 
Zapisovateľka: Mgr. K. Tomanová 
 
Starosta obce Ing. J. Šamaj privítal prítomných a uviedol, že poslanec Martin 
Gabriš sa vzdal mandátu  poslanca. Prvý náhradník Vladimír Štefanec 
poslanecký mandát neprijal. Druhým náhradníkom je Patrik Toman, ktorý zložil 
zákonom predpísaný sľub (Príloha č. 1) a tak sa stal poslancom obecného 
zastupiteľstva. 
 
Poslanci hlasovali nasledovne: 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove konštatuje, že zvolený náhradník Patrik Toman 
zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
 Zasadnutie ďalej viedol starosta obce Ing J. Šamaja predložil program:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu 
3. Doplnenie člena do komisií OZ 
4. Stav plnenia uznesení OZ 
5. Cena stočného na rok 2023 
6. Spoločný program hospodárskeho a sociálneho rozvoja strategicko-

plánovacieho regiónu Dubnicko-Ilavsko pre roky 2023-2030 a Akčný 
plán obce Dulov 

7. Príprava projektovej dokumentácie pre čerpanie finančných prostriedkov 
z MAS Vršatec (autobusová zastávka a detské ihrisko v areáli ZŠ) 

8. Odkúpenie/prenájom kontajnerov na šatstvo  
9. Rozpočtové opatrenia  
10. Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 
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11. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ing. M.Staňo 
12. Žiadosť o odkúpenie pozemku – R.Toman 
13. Dohoda medzi obcami Horovce a Dulov 
14. Správa o činnosti 
15. Rôzne  
16. Diskusia 
17. Záver 

 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ. 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 3.bodu:  Doplnenie člena do komisií OZ 

Starosta obce Ing. J. Šamaj informoval, že poslanec M. Gabriš sa 
písomným oznámením vzdal mandátu člena vo všetkých komisiách pri OZ. 
Preto navrhol  doplniť ako člena vo všetkých komisiách pri OZ poslanca  P. 
Tomana. 
 
Poslanci hlasovali o schválení poslanca P. Tomana za člena komisie 
ekonomickej a správy obecného majetku, komisie stavebnej, verejného poriadku 
a životného prostredia, komisie školstva, mládeže, športu, kultúry a sociálnych 
vecí a komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov 
Výsledok hlasovania: 
Za:   6 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

    Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 1 (P. Toman) 
Neprítomní: 
 
K 4.bodu:  Stav plnenia uznesení OZ 

R. Mikulová informovala, že Obecné zastupiteľstvo v Dulove na 
predchádzajúcom zasadnutí uložilo obecnému úradu vypracovať Zmluvu 
o vzájomnej spolupráci so spoločnosťou LIPATECH s.r.o. Dubnica nad Váhom 
za účelom uhradenia všetkých nákladov spojených s obstarávaním 
a schvaľovaním územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 1 
územného plánu obce Dulov“. Uznesenie bolo splnené, Zmluva o spolupráci 
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medzi Obcou Dulov a firmou LIPATECH SK s.r.o. Dubnica n/V bola 
vypracovaná a uzatvorená dňa 2.3.2023. Finančná čiastka v zmysle článku IV. 
bod 2. Zmluvy bola uhradená na účet obce. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove  berie na vedomie správu o stave plnenia 
uznesení OZ Dulov   
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 5. bodu: Cena stočného na rok 2023 

Obec Dulov prevádzkuje verejnú kanalizáciu a čistiareň odpadových vôd.  
Za odvádzanie a čistenie odpadových vôd fakturuje producentom stočné, ktoré 
je regulovanou činnosťou. V zmysle Zákona o regulácii č. 250/2012 Z.z. je obec 
zaradená do III. kategórie v regulovanej činnosti. To znamená, že Úrad pre 
reguláciu sieťových odvetví (URSO) na základe podkladov obce Dulov o 
prevádzkovaní ČOV vydáva potvrdenie o cene,  v ktorom určuje maximálnu 
cenu stočného za 1m3.  Na rok 2023 je určená maximálna cena za odvádzania 
a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou 1,0477 €/m3.  Ak nebude 
schválená zmena cenového rozhodnutia, táto cena platí do 31.12.2027. 
V súčasnosti sa producentom v obci Dulov fakturuje cena 0,8293 €/m3, ktorá 
bola schválená Uznesením OZ č. 22/2019, na obdobie 2019 až 2021. 
Producentovi obci Horovce sa fakturuje  cena 0,9952 €/m3 podľa určenia 
starostu obce,  od 11.8.2020, kedy bola táto cena stanovená URSO-m ako 
maximálna, potvrdením o cene. Navrhujeme producentom v obci Dulov 
fakturovať doterajšiu cenu  (0,8293 €/m3) a producentovi obci Horovce 
maximálnu cenu 1,0477 €/m3. 

 
Poslanci hlasovali o  schválení ceny stočného pre producenta obec Horovce vo 
výške maximálnej ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 
kanalizáciou t.j. 1,0477 €/m3, bez DPH, od 1.1.2023 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
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Poslanci hlasovali o schválení ceny stočného pre producentov v obci Dulov vo 
výške 0,8293 €/m3, bez DPH, od 1.1.2023 
Výsledok hlasovania: 
Za:   6 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  
                                 Ing. M. Mišovec, J. Pánov, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa:  1 (Ing. T. Staňo) 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 

 
K 6. bodu: Spoločný program hospodárskeho a sociálneho rozvoja 
strategicko-plánovacieho regiónu Dubnicko-Ilavsko pre roky 2023-2030 
a Akčný plán obce Dulov 

J. Pánov informoval: Spoločný program hospodárskeho rozvoja 
a sociálneho rozvoja SPR Dubnicko-Ilavsko pre roky 2023-2030 bol spracovaný 
v zmysle zákona o podpore regionálneho rozvoja v  súlade s odporúčanými 
metodikami. Schválenie SPHRSR SPR ako aj príslušnej územnoplánovacej 
dokumentácie dotknutých obcí je podmienkou na predloženie žiadostí o 
poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu a z fondov EÚ. Prílohou plánu je 
Akčný plán obce Dulov (Príloha č. 2), s ktorým sa poslanci vopred oboznámili.  
 
Poslanci hlasovali o schválení Spoločného programu hospodárskeho rozvoja a 
sociálneho rozvoja strategicko-plánovacieho regiónu Dubnicko-Ilavsko pre roky 
2023-2030 s povinnosťou ukončiť proces posudzovania vplyvov na životné 
prostredie najneskôr do konca roku 2023 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o schválení Akčného plánu obce Dulov ako prílohu č.1 
SPHSR-SPR Dubnicko-Ilavsko 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
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Poslanci hlasovali o ukončení platnosti dokumentu „Program hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja obce Dulov, ktorého platnosť bola predĺžená Uznesením č. 
42/2020 dňa 27.10.2020. 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 7. bodu: Príprava projektovej dokumentácie pre čerpanie finančných 
prostriedkov z MAS Vršatec (autobusová zastávka a detské ihrisko v areáli 
ZŠ) 
 Obec môže čerpať prostriedky z Programu rozvoja vidieka na 
zabezpečenie rozvoja svojho územia v súlade Integrovanou stratégiou územného 
rozvoja prostredníctvom MAS Vršatec, ktorej je obec členom.  Bola vytvorená 
za účelom naplnenia cieľa územia – zlepšenie podmienok života v obciach. 
Hlavnou témou Integrovanej stratégie územného rozvoja MAS Vršatec je 
zlepšenie podmienok každodenného života obyvateľov a zvýšenie atraktivity 
obcí. V rámci tejto oblasti bolo obyvateľmi rozhodnuté podporiť základné 
služby, rozvíjať infraštruktúru, zlepšiť vzhľad obcí, skvalitniť územie pre rozvoj 
cestovného ruchu. Ďalšou dôležitou oblasťou je vytvorenie príjemného 
prostredia nielen pre miestnych ľudí, ale aj návštevníkov územia. Taktiež je 
potrebné sa venovať rozvoju hospodárstva. Mikroregión by sa mal  sústrediť aj 
na posilnenie podnikateľských aktivít a vytváranie pracovných miest. Naša obec 
už v predchádzajúcom období z tohto programu  získala na projekt  „Výstavba 
chodníka a prístrešku pre cestujúcich“ čiastku 17.001,18 €. V tomto roku má 
obec Dulov možnosť čerpať pridelenú alokáciu z MAS Vršatec na oprávnené 
aktivity podľa opatrení 7.2 a 7.4 v čiastke 15.624,42 €. Čiastka je navrhnutá na 
realizáciu autobusovej zastávky v časti Nová Ves na ceste II. triedy 507 smer 
Pruské – Lednické Rovne vo výške 5.324,42 €  a detské ihrisko v areáli ZŠ 
Dulov vo výške 10.300 €. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie, že pridelená alokácia pre obec Dulov 
z MAS Vršatec z programu Rozvoja vidieka na oprávnené aktivity podľa 
opatrení 7.2 a 7.4 je v čiastke 15.624,42 € 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
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Poslanci hlasovali o schválení prípravy projektovej dokumentácie pre čerpanie 
finančných prostriedkov z MAS Vršatec na projekt autobusová zastávka v časti 
Nová Ves, na ceste II. triedy 507 smer Pruské – Lednické Rovne  vo výške 
5.324,42 €  a detské ihrisko v areáli ZŠ Dulov 10.300 € 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 8. bodu: Odkúpenie/prenájom kontajnerov na šatstvo 

Obec Dulov v roku 2018 uzatvorila Zmluvu o zbere a zhodnotení odpadu 
-  šatstvo, textílie a obuv so spoločnosťou  TextilEco, a.s. V zmysle tejto zmluvy 
sú v obci umiestnené 3 zberné nádoby na textil, ktoré sú vyvážané 1x mesačne 
alebo na základe výzvy. Ročné náklady na vývoz a obsluhu 3 ks kontajnerov 
predstavujú 180 € s DPH.  V roku 2021 bola uzatvorená Zmluva o spolupráci pri 
zbere použitého šatstva so Z. Mišutkom, Hvozdnica 357. V tomto roku sa 
zrealizoval jednorazový 3-dňový zber šatstva v KD. V zmysle zmluvy s ním mal 
po dohode s obcou umiestniť  zberné nádoby na šatstvo a pravidelne ich 
vyprázdňovať.  K takémuto kroku z jeho strany však nedošlo. Pred pár dňami 
oslovil Z. Mišutka starostu s ponukou na odkúpenie/prenájom kontajnerov na 
textil v cene 480 € za kus alebo prenájom 288 € ročne za kontajner. Vývoz 
textilu by bol bezplatný.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie ponuku na odkúpenie/prenájom 
kontajnerov na textil od pána Zdena Mišutku, Hvozdnica 405, IČO 40 068  617 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o neschválení odkúpenia jedného ks kontajnera v  cena 480 
Eur s DPH 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
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K 9. bodu: Rozpočtové opatrenia 
K 31. decembru 2022 boli prevedené úpravy rozpočtu zodpovedajúce jeho 

prekročeniu, viazaniu a úprave na d 5 tis. € medzi oddielmi a hlavne 
zabezpečenia vyrovnanosti zdrojov. Celkom bol týmto rozpočtovým opatrením 
upravený rozpočet o 47.425 €. Keďže nebolo rozpočtové opatrenie doposiaľ 
predložené na schváleniu poslancom, predkladá sa teraz. 

Nárast výdavkov súvisel so zvyšovaním cien energií, pohybom 
zamestnancov, voľbami do orgánov samosprávy obce, zvýšenými výdavkami na 
služby. Na pokrytie vzniknutých výdavkov boli upravené príjmy. Významný 
nárast vlastných príjmov bol zaznamenaný na výnose dane z príjmov fyzických 
osôb o 35.500 €. Významné výdavky boli v nasledovných oddieloch: 
Na oddiele Obec bol celkom navýšený rozpočet o 14.921 € na mzdách z dôvodu 
úpravy platových taríf prostredníctvom kolektívnej zmluvy, preplatenie 
dovolenky odchádzajúcim zamestnancom nástup po materskej dovolenke, 
zastupovanie PN-ky, celkom úprava o 6.407 €, ďalšie navýšenie vyplývalo 
z nárastu cien energií, úpravy zasadačky a schodiska k voľbám, zabezpečenia 
elektronických služieb na elektronický podpis. Oddiel Ochrana pred požiarmi 
zaznamenal nárast o 690 € najmä z dôvodu zakúpenia špeciálneho vybavenia 
ako spoluúčasť k dotácii a dopoistenia hasičskej techniky prevedenej na štátne 
značky. Na oddiele Bývanie a občianska vybavenosť sú vo výške 1.688 € 
nerefundované výdavky zamestnanca prijatého cez projekt prostredníctvom 
úradu práce. Oddiel Rekreačné a športové služby zaznamenáva výdavky na 
organizovanie Behu okolo Dulova, nepokryté sponzorstvom a doterajším 
rozpočtom obce vo výške 705 €. Významný nárast na oddiele Kultúrne služby, 
celkom o 5.743 € je spôsobený navýšením cien energií, opravou plynových 
zariadení. Nárast oddielu Materská škola celkom o 7.856 € je z dôvodu úpravy 
platových taríf prostredníctvom kolektívnej zmluvy a s tým súvisiacich 
odvodov. Zvýšenie výdavkov na oddiele Školský klub detí o 4.554 € 
odzrkadľuje zvýšenie úväzku vychovávateliek v novom školskom roku.  
 
Poslanci hlasovali o schválení rozpočtového opatrenia č. 15 z r. 2022 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 

 
Obecné zastupiteľstvo rozhoduje o prekročení rozpočtu. K 31. marcu 

2023 je navrhnutá  úpravu rozpočtu o navýšenie rozpočtu príjmov a výdavkov 
o čiastku 39.217 €.  Jedná sa o príjem kapitálového transferu   vo výške 17.002 € 
ako refundácia projektu „Výstavba chodníka, prístrešku pre cestujúcich 
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a prechodu pre chodcov“ z r. 2019. Prostriedky sú v príjmoch v čiastke 12.751 € 
z EPFRV a spoluúčasť zo ŠR vo výške 4.251 €. Tieto prostriedky je možné 
použiť na kapitálové výdavky, navrhujeme 3.000 € na kontajner, ktorý bude 
umiestnený na zbernom dvore  a zvyšnú časť 9.751 € na spolufinancovanie 
prístavby materskej školy. Z vyúčtovania energií ZŠ za r. 2022 vznikol 
preplatok 1.215 €, ktorý je možné využiť účelovo, keďže energie boli hradené 
z dotačných prostriedkov. Preplatok bude použitý na úhradu energií ZŠ v r. 
2023. Z verejného obstarávania na výber dodávateľa realizácie prístavby MŠ 
vyplynula povinnosť uchádzačov uhradiť finančnú zábezpeku, ktorá po 
vyhodnotení súťaže bola uchádzačom vrátená. V príjmovej časti rozpočtu je 
upravený rozpočet o 21.000 € o prijatú finančnú zábezpeku od 3 uchádzačov 
a vo výdavkovej časti rozpočtu sa takisto upravuje rozpočet o 21.000 € o vrátenú 
finančnú zábezpeku uchádzačom.  

 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 10. bodu:  Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov 

Úlohou Komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov je posúdenie podaných Oznámení funkcií, zamestnaní, činností 
a majetkových pomerov starostu obce, ktoré predkladá v zmysle Zákona 
o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov do 30. 
apríla za predchádzajúci rok. Stanovisko komisie je uvedené v zápisnici (Príloha 
č. 3) 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správu Komisie  ochrany verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 

 
K 10. bodu: Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ing. M.Staňo 
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Starosta Ing. J. Šamaj k predmetnému bodu informoval: nakladanie s 
majetkom obce môže byť dôvodom  hodným osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 
8 písm. e) zákona o majetku obcí, ak obecné zastupiteľstvo legitímne vyhodnotí 
a v uznesení výslovne popíše všetky dôvody vylučujúce svojvôľu pri 
rozhodovaní. 

Priamym predajom môže obec realizovať len prevod vlastníctva svojho 
majetku, ktorého všeobecná hodnota, stanovená znaleckým posudkom, nie je 
vyššia ako 40.000 €. Pri prevode majetku obce priamym predajom zákon o 
majetku obcí neukladá obciam povinnosť vyhlasovať súťažné podmienky a ani 
neustanovuje kritériá na výber kupujúceho; zákon o majetku obcí ustanovil iba 
podmienku realizovať predaj najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty 
majetku stanovenej podľa  znaleckého posudku. Znalecký posudok v deň 
schválenia prevodu obecným zastupiteľstvom nesmie byť starší ako 6 mesiacov. 
Obec je povinná zverejniť zámer predať svoj majetok priamym predajom 
najmenej na 15 dní a súčasne zverejniť lehotu na doručenie cenových ponúk 
záujemcov. Zverejnením zámeru predať majetok priamym predajom má obec 
možnosť zistiť záujemcov o kúpu majetku a ich cenové ponuky, čo môže obci 
pomôcť informovane sa rozhodnúť. Prevod vlastníctva majetku obce priamym 
predajom je vylúčený v prípadoch, v ktorých nadobúdateľ je v pozícii 
prípadného konfliktu záujmov. Obec nemôže previesť vlastníctvo svojho 
majetku na fyzickú osobu, ktorá je v tejto obci  starostom obce,  poslancom 
obecného zastupiteľstva,  štatutárnym orgánom, zamestnancom obce,  hlavným 
kontrolórom obce,  blízkou osobou uvedených osôb. 

Predmetom žiadosti je pozemok č. 729/502, je to pozemok na družstve od 
ohrady. Starosta Ing. J. Šamaj je za to, aby sa čo najviac stavalo, ale keby boli 
dodržané všetky právne predpisy. Ideálne by bolo,  keby všetci vlastníci 
susedných pozemkov prejavili záujem o kúpu. Podľa názoru právnika, 
prokurátora nedá sa jednoznačne predať tento pozemok jednému vlastníkovi. 
Preto doporučuje  vypracovať právnu analýzu, aby sa pozemok predal zákonne. 
Predajom pozemku jednému vlastníkovi ostatní stratia prístup k svojim 
pozemkom.  Ing. V. Backo – geometrický plán nech je vyhotovený, ale nie na 
náklady obce. Starosta obce – môžu sa spojiť na jeho vyhotovenie vlastníci 
susedných pozemkov.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie žiadosť Ing. Milana Staňa o odpredaj 
pozemku KN E 729/502 v k.ú. Dulov o výmere 613 m2 , a znalecký posudok 
k danému pozemku č. 21/2023 od Ing. Pavla Žiačka 
Výsledok hlasovania: 
Za:   6 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

    Ing. M. Mišovec, J. Pánov, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
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Nehlasovali: 1(Ing.T.Staňo) 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o súhlase s odpredajom  pozemku KN E 729/502 v k.ú. 
v súlade so zákonom č. 138/1991 o majetku obcí v z. n. p.  
Výsledok hlasovania: 
Za:    
Proti: 
Zdržal sa:  6 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, P. Toman) 
Nehlasovali: 1(Ing.T.Staňo) 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o uložení vypracovať analýzu právnych predpisov  
s odpredajom  pozemku KN E 729/502 v k.ú. Dulov  
Výsledok hlasovania: 
Za:   6 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

    Ing. M. Mišovec, J. Pánov, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 1(Ing.T.Staňo) 
Neprítomní: 
 
K 11. bodu: Žiadosť o odkúpenie pozemku – R. Toman 
 Starosta obce informoval - R. Toman požiadal o odkúpenie pozemku KN 
C 112, aby mohol realizovať výstavbu na svojom pozemku, potrebuje 
prístupovú cestu a priestor na parkovanie. Tým, že stavebný pozemok nie je 
napojený na cestu, nedostane stavebné povolenie. Žiadosť doplnil zástavbovou 
štúdiou, kde  vyznačenú časť pozemku ponecháva ako prístup  pre vlastníka 
susedného pozemku KN C 111/3, J. Kubáňa. Starosta obce - navrhuje takisto 
podmienky, ako v predchádzajúcom bode, tiež bude treba znalecký posudok. 
Obec je vlastníkom susedného pozemku KN C 114 v podiele 4/10-iny. 
V zástavbovej štúdii nie sú kóty,  chýba tak optimálne napojenie prístupovej 
cesty k pozemku KN C 111/3. Ak by bol geometrický plán a znalecký posudok, 
potom by si vedel predstaviť výstavbu, aby nebol obmedzený prístup k Jánovi 
Kubáňovi a Jozefovi Kubáňovi. Geometrický plán je potrebný, aby sa dala 
schváliť výmera.  

 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie žiadosť p. Róberta Tomana o odpredaj 
pozemku KN C 112 v k.ú. Dulov o výmere 305 m2 , a zástavbovú štúdiu od 
projektanta Ing. Ondreja Budaja 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  
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     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o súhlase s odpredajom časti  pozemku KN C 112 v k.ú. 
Dulov v súlade so zákonom č. 138/1991 o majetku obcí v z. n. p. a za cenu 
stanovenú znaleckým posudkom, ktorý v deň schválenia prevodu obecným 
zastupiteľstvom nesmie byť starší ako 6 mesiacov 
Výsledok hlasovania: 
Za: 
Proti:   2 (J. Pánov, Ing. T. Staňo) 
Zdržal sa:  5 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

    Ing. M. Mišovec, P. Toman) 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o uložení vypracovať analýzu právnych predpisov  
s odpredajom  časti pozemku KN C 112 v k.ú. Dulov 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 12. bodu: Dohoda medzi obcami Horovce a Dulov 

Starostovia obcí Dulov a Horovce sa dohodli na stornovaní nedoplatku vo 
výške 4.233,58 € z faktúr roku 2021, vystavených obcou Dulov pre obec 
Horovce. Tiež sa dohodli na úhrade m3 v plnej miere za mesiac marec 2023 
počas mimoriadnej situácie – (Príloha č. 4). Nedoplatok sa týka faktúr 
vystavených v roku 2021  za obdobie august – október. V tomto období nebola 
uzavretá zmluva o prevádzkovaní a čistení vôd s obcou Horovce. Stočné sa obci 
Horovce fakturovalo podľa mesačne predkladaného výkazu pretečenej vody 
prietokomerom, ktorý po skončení mesiaca predkladala obec Horovce 
k fakturácii obci Dulov.  Faktúry za august – október 2021 boli na podnet 
starostu obce Dulov vystavené  nie podľa podkladov obce Horovce za daný 
mesiac, ale za množstvo odpadovej vody uvádzanej za predchádzajúci rok toho 
istého obdobia. Rozdiel predloženého a fakturovaného množstva odpadových 
vôd  bol 4.233,58 €.  Obec Horovce uvedené faktúry uhradila v dátume 
splatnosti faktúr len do výšky, ktorá poukazovala na množstvo odpadovej vody 
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predloženej obcou Horovce. Nedoplatok činí 4.233,58 € a je predmetom 
dohody.  
 
Poslanci hlasovali o schválení Dohody medzi obcami Horovce a Dulov, 
uzatvorenú 21.3.2023 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
Poslanci hlasovali o odpísaní pohľadávky vyplývajúcej z dohody, vo výške 
4.233,58 € 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   6 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

    Ing. M. Mišovec, J. Pánov, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa:  1(Ing.T.Staňo) 
Nehlasovali:  
Neprítomní: 
 
K 13. bodu: Správa o činnosti 
 Ing. J. Šamaj, starosta obce informoval prítomných o činnosti obce od 
posledného zasadnutia – februára 2023. Jednota dôchodcov mala 8.3. členskú 
schôdzu. Doprava objednaného kontajnera na zberný dvor bude mať asi 1 
týždeň zdržanie.   Divadelný súbor Hugo odohral hru s názvom A čo láska za 
veľkej účasti divákov. Farský úrad zorganizoval stolnotenisový turnaj dňa 18.3. 
v kultúrnom dome za účasti p. kaplána. Zúčastnilo sa ho 41 hráčov 
v kategóriách deti, ženy, muži. Účastníkom boli rozdané poháre. Dňa 19.3. sa 
konala Jozefovská krížová cesta na Galovici a zúčastnili sa jej aj veriaci 
z okolitých obcí. Členovia Urbárskej obce Dulov sa 25.3. stretli na valnom 
zhromaždení. Do výboru za obec bol zvolený J. Pánov, v dozornom výbore je 
Ing. V. Backo. Dňa 29.4. sa na jazerách konali rybárske preteky. Stavanie májov 
sa tradične konalo 30. apríla za aktívnej účasti hasičov, vystúpili aj mažoretky. 
Stromy darovalo lesné spoločenstvo Briezie a máje boli postavené pred KD 
a kostolom. TJ začali futbalovú súťaž a sú na prvom mieste, diváci sa vrátili na 
zápasy. Vďaka zanietenosti rodičov bolo obnovené detské družstvo, 17. 6. bude 
detský futbalový turnaj za účasti 10 družstiev. Včera sa konalo stretnutie 
dôchodcov Dulova a Tuchyne na Galovici. Obec realizuje údržbu verejných 
priestranstiev kosením, E. Gábor pripravil hniezdo pre bociana. Zhromaždené 
konáre zo záhrad boli štiepkované. Takto spracovaný drevený odpad zvyšuje 
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vyseparovanosť v obci. Na ČOV bola zaregistrovaná havarijná situácia. Obec 
podá žiadosť na zateplenie obvodových plášťov, výmenu strechy a LED 
osvetlenie v ZŠ. Projektová dokumentácia už má 3 roky, je zrealizovaná 
plynofikácia už druhým rokom. Doterajšia rekonštrukcia bola financovaná 
z vlastných zdrojov. Na dodávateľa bolo zahájené verejné obstarávanie, no pre 
viacero otázok bolo zrušené. V MŠ bola školská inšpekcia, ktorá preverovala 
podmienky výchovy a vzdelávania s výsledkami veľmi dobré, podmienky 
riadenia s výsledkom veľmi dobré. Tiež bola aj kontrola z úradu hygieny.  Obec 
dostala nenávratný finančný  príspevok na rozšírenie kapacity MŠ 
a vybudovanie novej jedálne s kuchyňou.  Od r. 2026 sa pripravuje zmena 
systému škôl, kde malotriedky budú fungovať ako 1.-3. ročník alebo 1.-5. 
ročník. Preto sa pripravuje rekonštrukcia ZŠ.  

 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správu o činnosti  
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 

 
K 14. bodu: Rôzne 
 Obecná knižnica bola opäť otvorená, knihovníčka pripravila cenník 
poplatkov, ktorý je pripravený na odsúhlasenie. Cenník obsahuje poplatky za 
služby v kničnici a registráciu na 365 dní. Dospelí 3 €, Študenti, dôchodcovia, 
ZŤP 2 €, Deti a mládež do 15 rokov 1 €. Sankčné poplatky: 1. upomienka 0,50 
€, 2. upomienka 1 €, 3. upomienka 1,50 €, 4. upomienka 2 €. 
 
Poslanci hlasovali o schválení obnoveného Cenníka knižnice: Dospelí 3 €,  
Študenti, dôchodcovia, ZŤP 2 €, Deti a mládež do 15 rokov 1 €, 1. Upomienka 
0,50 €, 2. upomienka 1 €, 3 upomienka 1,50 €, 4. upomienka 2 € 
Výsledok hlasovania: 
Za:   7 (Ing. V. Backo, M. Kušnierová, R. Mikulová,  

     Ing. M. Mišovec, J. Pánov, Ing. Staňo, P. Toman) 
Proti: 
Zdržal sa: 
Nehlasovali: 
Neprítomní: 
 
K 15. bodu: Diskusia 

E. Gábor – na rekonštrukciu verejného osvetlenia je projekt? Starosta 
obce -  nie je vypracovaný projekt, naposledy bolo verejné osvetlenie 
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rekonštruované z Nórskeho finančného mechanizmu. E. Gábor – nepočíta sa 
s osvetlením a cyklistickým chodníkom na Galovicu? Starosta obce – nepočíta 
sa s osvetlením, sú tam súkromné pozemky, cyklotrasa povedie vedľa Váhu.  
Starosta obce, Ing. J. Šamaj – na ulici Fúsek – Monček je vymenené verejné 
osvetlenie za LED systém, no pri každom druhom stĺpe sú tmavé miesta, čo by 
stálo osadenie na každom stĺpe? Ing. M. Mišovec – osvetlenie nie je nové, je za 
zvýhodnenú cenu.  Starosta obce – aj keď sa dá osvetlenie 25ka na každý stĺp, aj 
tak sa dosiahne úspora. 
L. Lukáč – nebol odsúhlasený predaj parcele 112? Starosta obce  - potrebuje sa 
poradiť s právnikom, aby sa dodržal osobitný zreteľ, pokiaľ nebude porušené 
užívacie právo obec pozemok neyužíva. D. Pagáč – prístup na stavebný 
pozemok je zabezpečený. Starosta obce – zabezpečí právnu analýzu na 
posúdenie predaja. D. Pagáč – cesta má šírku len 3,5 m. Ing. T. Staňo – akú 
máte predstavu, keď tam bývate? L. Lukáč – aj my využívame pozemok 112. J. 
Kubáň –žiadateľ môže mať prístup z pozemku 113. Ing. M. Mišovec – z časti 
pozemku 112 bude príjazdová cesta k stavebným pozemkom. Ing. J. Šamaj, 
starosta obce – na  pozemku musí zostať dostatočná šírka, treba vyhotoviť 
znalecký posudok, geometrický plán, právny posudok.  
 
 
K 16. bodu: Záver 
Starosta obce Ing. J. Šamaj poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie 
 
 
 

Zápisnica je prečítaná a overená 
 

 
____________________________________  

O v e r o v a t e l i a 


